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Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů 

Zápis                                        Z6/007 
 

ze  7. zasedání ZMČ Brno-jih konaného dne 15.12.2011  
v zasedací místnosti Úřadu městské části Brno-jih,  Mariánské náměstí 13, Brno 

 
Materiály:  Rozneseny /9.12.2011 včetně nosiče CD/ 
 

Materiály rozdané u prezence: Zápis 6. zasedání ZMČ Brno-jih Z6/006 ze dne 24.11.2011 
 

Program zasedání: 
1. Zahájení 
2. Rozpočtové opatření  
3. Informace o seznamu investičních akcí r. 2011 
4. Schválený rozpočet MČ Brno-jih na rok 2012 
5. Příspěvek organizacím MČ Brno-jih  
6. Prodej, směna majetku města Brna 
7. Návrh odměn členům Finančního a Kontrolního výboru ZMČ Brno-jih, kteří 

nejsou členy ZMČ Brno-jih – za II. pololetí 2011 
8. Různé 

 

Přítomni:   17 členů ZMČ Brno-jih  - viz prezenční listina 
Nepřítomni:   Mgr. Josef Mach (omluven) 
                       Ing. David Rotrekl                        
 

ad 1) Zahájení 
 

Zahájení zasedání v 18.00 h – stav  17 členů ZMČ Brno-jih. 
Zasedání zahájil pan starosta, přivítal členy zastupitelstva na 7. zasedání ZMČ Brno-jih.   
Konstatoval, že program zasedání zastupitelé obdrželi společně s materiály (+ nosič CD) 
9.12.2011, které byly řádně zveřejněny a vyvěšeny. U prezence zastupitelé obdrželi Zápis z  
6. zasedání ZMČ Brno-jih 76/006 ze dne 24.11.2011.  
 

1.1 Program zasedání 
Hlasování o návrhu programu zasedání: 
Hlasování:  pro –17        proti – 0           zdržel se – 0   
Program zasedání byl schválen. 
 
1.2  Ověřovatelé zápisu  
        Návrhy: 

p. Petr Suchomel 
p. MVDr. Jan Kožíšek 
Hlasování: pro – 15   proti – 0    zdržel se – 2  

 

Za ověřovatele zápisu byli schváleni p. Petr Suchomel a p. MVDr. Jan 
Kožíšek. 
 

1.3 Schválení zápisu 6. ZMČ Brno-jih  Z6/006 ze dne 24.11.2011  
Hlasování:  pro – 11         proti – 0          zdržel se – 6     

Zápis 6. zasedání ZMČ Brno-jih Z6/006 byl schválen bez připomínek.                                                             
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1.4 Dotazy, připomínky, podněty občanů – v délce 30 minut   
Dle nového Jednacího řádu ZMČ Brno-jih je dán prostor v délce 30 minut pro občany. Pan 
starosta vyzval přítomné občany, aby se přihlásili, pokud mají nějaké dotazy. Jelikož se nikdo 
z přítomných občanů nepřihlásil, ukončil tento bod jednání. 
 

ad 2) Rozpočtové opatření 
 

2.1 Rozpočtové opatření č. 9/2011 
Projednáno v RMČ Brno-jih na 25. zasedání dne 7.12.2011 

 
Komentář: Obsahem rozpočtového opatření je dorovnání některých položek na straně výdajů 

do očekávané skutečnosti ke 31.12.2011. Jedná se především o přesuny mezi 
výdajovými položkami a dále pak o navýšení položky sociálního fondu-
příspěvek na rekreaci (opět dorovnání do skutečnosti ke 31.12.2011),  položky 
náhrady mezd v době nemoci, kterou hradí od 4 dne nemoci do 21 dne nemoci 
zaměstnavatel, navýšení o tři tisíce Kč pojištění zaměstnavatelem do skutečné 
výše zaplaceného pojištění za rok 2011 a navýšení položky školení-hasičů JSDH 
(dotace z KÚ JmK).  

 
Usnesení: ZMČ Brno-jih schvaluje  provedení RO č. 9/2011 –   viz.příloha.   
 
Hlasování:     pro – 12         proti – 0         zdržel se – 5 
Usnesení bylo přijato 

                                  

                              

ad 3) Informace o stavu investičních akcí r. 2011 
 

3.1  Informace o stavu investičních akcí schválených v rámci rozpočtu roku 
2011 

Projednáno v RMČ Brno-jih na 25. zasedání dne 7. 12. 2011 
 
Zdůvodnění: V rámci schváleného rozpočtu je každoročně schvalován „Seznam investičních 

akcí určených k postupné realizaci“, který se každoročně aktualizuje a 
doplňuje. Kvůli přehlednosti předkládáme tento seznam s poznámkou psanou 
kurzívou o stavu dané investiční akce. Viz příloha. 

 
Usnesení:  ZMČ Brno-jih bere na vědomí informaci o stavu investičních akcí 

schválených v rámci rozpočtu roku 2011  
 
 
Hlasování:    pro – 9         proti – 0       zdržel se – 8 
Usnesení nebylo přijato   
 
ad 4) Schválený rozpočet MČ Brno-jih na rok 2012 
  
PPaanníí  BBooččkkoovváá  ppřřeeddaallaa  vvyyttiiššttěěnnýý  rroozzppooččeett  oobbccee  HHrruuššoovvaannyy..  DDllee  jjeejj ííhhoo  nnáázzoorruu  bbyycchhoomm  ttoo  mměěll ii   
mmíítt  ttaakkttoo  zzpprraaccoovvaannéé..    
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PPaann  ssttaarroossttaa  ppoožžááddaall   vveeddoouuccíí  FFOO  ppíí  BBcc..  BBáárrttoovvoouu  oo  zzpprráávvuu  kk  ttaabbuullccee,,  kktteerroouu  ppřřeeddaallaa  ppíí  
BBooččkkoovváá..  PPíí  BBáárrttoovváá  ssee  ddoommnníívváá,,  žžee  ttoo  nneenníí  ddoobbřřee  zzpprraaccoovvaannéé..  
PPoottéé  ppíí  vveeddoouuccíí  FFOO  ppoosskkyyttllaa  ppooddrroobbnnýý  kkoommeennttáářř  kk  nnáávvrrhhuu  rroozzppooččttuu  MMČČ  BBrrnnoo--jj iihh  ppoo  
jjeeddnnoottll iivvýýcchh  kkaappii ttoolláácchh..  
  
VV  1188..1100  hh  ssee  ddoossttaavvii ll   pp..  MM ggrr ..  JJoosseeff   MM aacchh  ⇒⇒⇒⇒⇒⇒⇒⇒  ssttaavv  1188  ččlleennůů  ZZMMČČ  BBrr nnoo--jj iihh..  
  
  
44..11  RRoozzppooččeett   MMČČ  BBrr nnoo--jj iihh  nnaa  rr ..  22001122 

Projednáno v RMČ Brno-jih na 24. zasedání dne 23.11.2011 
 

Obsah: Rozpočet MČ s komentářem členěný na kapitoly a oddíly-paragrafy 
  Rozpočet bytového odboru - správy bytového fondu 
             Příloha č.1:  Seznam investičních akcí 
             Příloha č.2:  Tabulková část-příjmy a výdaje členěné oddíl-paragraf 
                         

Usnesení: Zastupitelstvo MČ Brno-jih schvaluje v souladu s § 84 odst. 2 pís. b),  zákona 
č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění, předložený 
rozpočet MČ Brno-jih na r. 2012 v závazných ukazatelích členěných na 
oddíl-paragraf - viz příloha č. 2.  
Zastupitelstvo dále souhlasí s tím, že konkrétní investiční akce určené 
k realizaci v r. 2012, neuvedené v předloženém návrhu rozpočtu MČ Brno-jih na 
rok 2012,  budou odsouhlaseny a finančně pokryty až na dalším zasedání ZMČ v 
1. čtvrtletí r. 2012.   

 
Hlasování:     pro – 10         proti – 3         zdržel se – 5 
Usnesení bylo přijato 
 

ad 5) Příspěvek organizacím MČ Brno-jih   
 

Paní Bočková:  
Dotazovala se Českého svazu bojovníků za svobodu, zda jim postačí příspěvek ve výši 
3.000,- Kč – ano, postačí na zakoupení věnců, květin. Dále se dotazovala ZUŠ, zda jim 
postačí příspěvek ve výši 15.000,- Kč. Finanční příspěvek používají na zakoupení hudebních 
nástrojů – 15.000,- Kč je málo, nebyli by proti, kdyby obdrželi vyšší dotaci. 
 
 
5.1 Smlouvy o poskytnutí dotací z rozpočtu MČ Brno-jih  
 

Projednáno v RMČ Brno-jih na 24. zasedání dne 23.11.2011 
                                                    
Zdůvodnění: Jedná se o smlouvy na poskytnutí neinvestičních dotací z rozpočtu roku 2012 

MČ Brno-jih ve výši schváleného rozpočtu pro rok 2012 viz.tabulka. Zároveň 
se jedná o podporu de minimis,  tj. podporu malého rozsahu.  
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Název organizace Částka 
dotace 

1. Základní umělecká škola, PO JmK, Slunná 11, Brno 617 00 15.000,-- Kč 
2. FC Sparta Brno, občanské sdružení, Mariánské nám.3, Brno 617 00 210.000,-- Kč 
3. TJ Sokol Brno-jih, občanské sdružení, Pompova 22, Brno 617 00 70.000,-- Kč 
4. TJ Lokomotiva Brno H. Heršpice, občanské sdružení, Sokolova 2, Brno  619 00 60.000,-- Kč 
5. Skaut-český skauting ABS Brno, Středisko Lesní moudrost, Pellicova 2, Brno 60200 10.000,-- Kč 
6. Svaz důchodců ČR MO Brno, Klub seniorů Komárov, Tuháčkova 25, 617 00 30.000,-- Kč 
7. Svaz důchodců ČR MO Brno, Klub důchodců H.Heršpice, Bednářova 28, 619 00 Brno 25.000,-- Kč 
8. Český svaz bojovníků za svobodu, základní organizace č.27, Svatoplukova 268/84, 
Brno 615 00 

3.000,-- Kč 

9. SDH Brno-Přízřenice, Břeclavská 291/12, Brno 619 00 18.000,-- Kč 

CELKEM  DOTACE 441.000,--  
 
Usnesení: ZMČ Brno-jih schvaluje znění smluv uzavíraných mezi organizacemi viz. 

tabulka a Statutárním městem Brnem-Městskou částí Brno-jih, Mariánské 
náměstí 13, 617 00 Brno.  

 

Hlasování:  pro – 9           proti – 5          zdržel se – 4 
Usnesení nebylo přijato  
 
Technická poznámka p. Mgr. Mach: Byly smlouvy podepsány? 
Odp. p. starosta: Ne nebyly, nyní se měly schválit. 
 
 

ad 6) Prodej, směna majetku města Brna 
 

6.1 Žádost pí xxx o vyjádření ke směně pozemku p.č. 915/30, k.ú. Přízřenice 
ve vlastnictví žadatelky za pozemek p.č. 915/19 nebo část pozemku              
p.č. 915/26, k.ú. Přízřenice ve vlastnictví statutárního města Brna. 

Projednáno v RMČ Brno-jih na 25. zasedání dne 7.12.2011 
              

Komentář:   Žádost o vyjádření k výše uvedené dispozici s majetkem byla projednána na                
20. zasedání ZMČ Brno – jih konaném dne 19.08.2010, kde bylo přijato 
usnesení: ZMČ Brno – jih neschvaluje směnu pozemku p.č. 915/30 ve 
vlastnictví žadatelky za pozemek p.č. 915/19 nebo část pozemku p.č. 915/26, 
k.ú. Přízřenice ve vlastnictví statutárního města Brna. P. xxx nyní žádá o znovu 
projednání své žádosti. 

 
Usnesení:  ZMČ  Brno-jih revokuje své usnesení přijaté na 20. zasedání dne 19.08.2010 pod 

bodem 7.12 a nově zní: neschvaluje směnu pozemku p.č. 915/30, k.ú. 
Přízřenice ve vlastnictví žadatelky za pozemek p.č. 915/19, k.ú. Přízřenice ve 
vlastnictví statutárního města Brna a schvaluje směnu pozemku p.č. 915/30, 
k.ú. Přízřenice ve vlastnictví žadatelky za část pozemku p.č. 915/26, k.ú. 
Přízřenice ve vlastnictví statutárního města Brna. 

 
Hlasování:     pro – 18         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
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6.2 Nabídka pana xxx, na poskytnutí daru – garáží v jeho vlastnictví, 
postavených na obecních pozemcích p.č. 1131, p.č. 1153, p.č. 1154,                
p.č. 1168 a p.č. 1171 vše k.ú. Horní Heršpice, statutárnímu městu Brnu 
s tím, že náklady spojené s převodem a zajištěním vkladu do katastru 
nemovitostí ponese MČ Brno-jih .  

Projednáno v RMČ Brno-jih na 25. zasedání dne 7.12.2011 
 

Usnesení:  ZMČ Brno-jih schvaluje  
 - přijetí daru – garáží na obecních pozemcích p.č. 1131, p.č. 1153, p.č. 1154, 
p.č. 1168 a p.č. 1171 vše k.ú. Horní Heršpice od pana xxx do vlastnictví 
statutárního města Brna,  

               - znění darovací smlouvy č. 19/2011/D a pověřuje starostu MČ jejím 
podpisem, 
- aby náklady spojené s převodem nesla MČ Brno-jih a aby zajistila převod 
vlastnictví v katastru nemovitostí. 

                      Zastupitelstvo ukládá majetkovému odboru vyrozumět písemně dárce.  
 

 
Hlasování:  pro – 18           proti – 0          zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
ad 7) Návrh odměn členům Finančního výboru ZMČ Brno-jih a 

Kontrolního výboru ZM Č Brno-jih, kte ří nejsou členy 
ZMČ Brno-jih – za II. pololetí 2011 

 

7.1  Návrh odměn členům Finančního výboru ZMČ Brno-jih a Kontrolního 
výboru ZMČ Brno-jih, kte ří nejsou členy ZMČ Brno-jih – za II. 
pololetí 2011 

Projednáno v RMČ Brno-jih na 25. zasedání dne 7.12.2011 
 
Komentář: Odměna se vyplácí na základě platných „Zásad odměňování – 15. novelizace“ a 

je poskytována fyzickým osobám, které nejsou členy zastupitelstva obce, za 
výkon funkce členů výborů. Odměnu stanoví ZMČ dle § 84 odst. 2, písm. u), 
zák.č. 128/2000 Sb., v platném znění. Návrh předloží rada vždy za pololetí. 
Výše není zákonem upravena. 

 
Usnesení: ZMČ Brno–jih schvaluje na základě § 84 odst. 2 písm. u), zákona                            

č. 128/2000 Sb., v platném znění, odměny členům Finančního výboru ZMČ 
Brno-jih a Kontrolního výboru ZMČ Brno-jih, kteří nejsou členy ZMČ Brno-jih 
– za  II. pololetí 2011 v rozsahu a výši uvedené v příloze.  

 
Hlasování:  pro – 15         proti – 1         zdržel se – 2 
Usnesení bylo přijato 
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ad 8) Různé   
 
8.1  Smlouva o sdružení prostředků na společnou jednotku požární ochrany 

uzavíraná s  Hasičským záchranným sborem Jihomoravského kraje, se 
sídlem Zubatého 1, 614 00 Brno, IČ 70884099, zastoupený ředitelem 
plk. Ing. Jiřím Pelikánem 

Projednáno na 23. zasedání RMČ Brno-jih, dne 2. 11. 2011 
         Projednáno na 25. zasedání RMČ Brno-jih, dne 7. 12. 2011 

 
Zdůvodnění: 
- v  městské části Brno-jih působí Jednotka sboru dobrovolných hasičů MČ Brno-jih (dále 

jen JSDH MČ Brno-jih), která byla zřízena jako organizační složka MČ Brno-jih a  Sbor 
dobrovolných hasičů  Přízřenice (dále jen SDH Přízřenice), jako občanské sdružení. 

- dle zákona č. 133/1985Sb., § 29 odst.1 písm. a) obec na úseku požární ochrany zřizuje 
jednotku sboru dobrovolných hasičů a dle zákona č. 133/1985Sb., § 29 odst.1 písm. b) 
udržuje obec akceschopnost jednotky sboru dobrovolných hasičů.  

- JSDH MČ Brno-jih nevyjela od 19.8.2011 do 31.10.2011 celkem k 5 vyhlášeným 
požárním poplachům HZS Jmk. 

- k vyřešení vzniklé situace byla  dne 5.10.2011 svolána pracovní schůzka ohledně dalšího 
postupu k zajištění akceschopnosti JSDH a požární ochrany v MČ Brno-jih. Této pracovní 
schůzky se zúčastnili zástupci MČ Brno-jih, JSDH MČ Brno-jih a HZS Jmk. Z jednání 
vyplynulo, že JSDH MČ Brno-jih není akceschopná, vzhledem k organizačním, 
personálním a technickým problémům a přítomní se dohodli na dočasném vyřazení  JSDH 
z požárního poplachového plánu Jmk. 

- místostarosta MČ Brno-jih následně vyjednal zabezpečení požární ochrany v MČ Brno-
jih, po dobu dočasného vyřazení naší JSDH s HZS Jmk, se sídlem Zubatého 1, 614 00 
Brno 

- předmětem a účelem této smlouvy je v souladu s ustanovením § 51 zákona č. 40/1964 Sb., 
občanský zákoník, ve znění pozdějších předpisů a v souladu s ustanovením § 69a odst. 1 a 
3 zákona o požární ochraně zřízení společné jednotky požární ochrany a sdružení 
prostředků na její činnost, tzn. plnění úkolů dle §9 odst.1 písm. a) – g) 
pro MČ Brno-jih. 

- HZS Jmk se ke splnění účelu dle této smlouvy zavazuje v územním obvodu obce MČ 
Brno – jih prostřednictvím společné jednotky požární ochrany zajišťovat zabezpečování 
úkolů na úseku požární ochrany, a to zejména plnění povinností obce upravených 
v ustanovení § 29 odst. 1 písm. a) až g) zákona o požární ochraně.  

 
Pan starosta požádal p. tajemníka o vysvětlení: JPO ztratila akce schopnost, vedení radnice se 
snažilo situaci řešit. Pan místostarosta vyjednal zabezpečení požární ochrany v MČ Brno-jih, 
po dobu dočasného vyřazení naší JSDH s HZS Jmk. Bezpečnost MČ je zajištěna pomocí této 
smlouvy. 
Paní UČR Ing. Böhmová doplnila: Vedoucí JPO p. Martin Dočkal odjel pracovat do Prahy, 
nestihl podat rezignaci a nezdržoval se v Brně. Pan Složil neumí řídit auto – cisternu, nemá 
zkušenosti. JPO nemá řidiče cisterny, členové jsou studenti, nemají praktické zkušenosti -  
nejsou tedy schopni zásahu. Jako občanské sdružení zůstává, mohou se zabývat touto 
zájmovou činností. Ale bohužel jsme jim neschválili finanční dotaci, takže to budou mít 
těžké, budou se muset rozhodovat, co v budoucnu. 
P. Mgr. Mach: Dotaz, zda lze znovu bod 5.1 projednat. 
P. starosta: Nyní projednáváme bod 8.1, až potom.                                                                                                                                     
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Usnesení:  ZMČ Brno – jih schvaluje uzavření Smlouvy o sdružení prostředků na společnou 
jednotku požární ochrany uzavírané mezi Hasičským záchranným 
sborem Jihomoravského kraje, se sídlem Zubatého 1,                         
614 00 Brno, IČ 70884099, zast. ředitelem plk. Ing. Jiřím 
Pelikánem a Statutárním městem Brnem, MČ Brno – jih,  IČ 4499278507, se 
sídlem Mariánské nám. 13, 617 00 Brno, zastoupeným Mgr. Josefem Haluzou, 
starostou MČ Brno – jih. Předmětem a účelem této smlouvy je v souladu 
s ustanovením § 51 zákona č. 40/1964 Sb., občanský zákoník, ve znění 
pozdějších předpisů a v souladu s ustanovením § 69 a, odst. 1 a 3 zákona o 
požární ochraně zřízení společné jednotky požární ochrany a sdružení prostředků 
na její činnost, tzn. plnění úkolů dle § 29 odst.1 písm. a) – g) pro MČ Brno – jih.  
ZMČ Brno-jih  pověřuje starostu jejím podpisem. 

 
Hlasování:  pro – 18           proti – 0          zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
Dle JŘ pan starosta navrhl dohadovací řízení k bodu 5.1, který nebyl přijat. Neschválením 
bychom mohli ohrozit fungování těchto organizací. Starosta požádal zastupitele, aby schválili 
dohadovací řízení: 
 
Hlasování:  pro – 17           proti – 1          zdržel se – 0 
Dohadovací řízení bylo schváleno 
 
Pan starosta požádal o 5-ti minutovou přestávku pro představitele jednotlivých politických 
stran. 
Přestávka 18.28 – 18.33 h. 
 

Proběhlo dohadovací řízení k bodu 5.1. ZMČ se vrátí po vyúčtování letošního roku 
k příspěvkům dal. org. + příp. k navýšení příspěvků ⇒ vrátí se k bodu 5.1. 
 

Vedoucí FO Bc. Bártová upřesnila: Smlouvy – příspěvky (schváleno na Z6/005 – 2.6.2011) – 
organizace měly předložit vyúčtování do 16.12.2011 – vše řádně doložily. 
 

Pan Klabík: Chtěl upozornit zastupitele, že např. Lokomotiva Brno H.Heršpice, pokud 
nedostane příspěvek na činnost, je to pro ně likvidační. Zlikvidujeme fotbal, je to menší oddíl. 
Jedná se o sport, o mládež. 
 
Hlasování o znovu zařazení bodu 5.1 do programu jednání: 
Hlasování:  pro – 13           proti – 1          zdržel se – 4 
Bod 5.1 byl znovu zařazen do programu jednání 
 
 
5.1 Smlouvy o poskytnutí dotací z rozpočtu MČ Brno-jih  
 

Projednáno v RMČ Brno-jih na 24. zasedání dne 23.11.2011 
                                                    
Zdůvodnění: Jedná se o smlouvy na poskytnutí neinvestičních dotací z rozpočtu roku 2012 

MČ Brno-jih ve výši schváleného rozpočtu pro rok 2012 viz.tabulka. Zároveň 
se jedná o podporu de minimis,  tj. podporu malého rozsahu.  
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Název organizace Částka 
dotace 

1. Základní umělecká škola, PO JmK, Slunná 11, Brno 617 00 15.000,-- Kč 
2. FC Sparta Brno, občanské sdružení, Mariánské nám.3, Brno 617 00 210.000,-- Kč 
3. TJ Sokol Brno-jih, občanské sdružení, Pompova 22, Brno 617 00 70.000,-- Kč 
4. TJ Lokomotiva Brno H. Heršpice, občanské sdružení, Sokolova 2, Brno  619 00 60.000,-- Kč 
5. Skaut-český skauting ABS Brno, Středisko Lesní moudrost, Pellicova 2, Brno 60200 10.000,-- Kč 
6. Svaz důchodců ČR MO Brno, Klub seniorů Komárov, Tuháčkova 25, 617 00 30.000,-- Kč 
7. Svaz důchodců ČR MO Brno, Klub důchodců H.Heršpice, Bednářova 28, 619 00 Brno 25.000,-- Kč 
8. Český svaz bojovníků za svobodu, základní organizace č.27, Svatoplukova 268/84, 
Brno 615 00 

3.000,-- Kč 

9. SDH Brno-Přízřenice, Břeclavská 291/12, Brno 619 00 18.000,-- Kč 

CELKEM  DOTACE 441.000,--  
 

Usnesení: ZMČ Brno-jih schvaluje znění smluv uzavíraných mezi organizacemi viz. 
tabulka a Statutárním městem Brnem-Městskou částí Brno-jih, Mariánské 
náměstí 13, 617 00 Brno.  

 

Hlasování:  pro – 12           proti – 0          zdržel se – 6 
Usnesení bylo přijato 
 
 

8.2 Informace p. starosty 
1) Ve středu 30.11.2011 v  ZŠ Tuháčkova 25 se uskutečnilo setkání s občany k Územní studii 

Rozvojové území Brno-jih (za účasti vedení města a MČ Brno-jih). Proběhala 
konstruktivní diskuse s městem Brnem, jak dál bude tato diskuse k územní studii probíhat. 
Bude dáno do komise výstavby a životního prostředí, komise pro koordinaci ÚPmB, do 
RMČ Brno-jih a do ZMČ Brno-jih. Tak, jak má být, budou informováni. 

  
2) Ulice Sokolova – průjezdnost automobilů. RMČ Brno-jih vyzvala komisi bezpečnosti, 

dopravy a veřejného pořádku k jednotlivým možným opatřením. Pozvala si ji na své 
jednání, kde byly jednotlivé návrhy řešeny. 
-    4 přechody (Sokolova, Bohunická)  
-    tunel – blikačka na přechod 
-    zablokování park. stání kamionů (Sokolova x Košuličova) 
-    cyklisté – zákaz vjezdu posunout, aby mohli přejít na druhou stranu 
-    značka 3,5 t z ul. Vídeňská, K Terminálu (vyblokování Záhumenice, Bednářova) 

           Jednání s fy SIGNEX  (dopravní značení), p. xxx poslal SMS, zabývá se tímto, měl 
skreslené 4 návrhy. Dojde k jednání s PČR, OD, se všemi institucemi státní správy, 
aby mohly být realizovány. 

 
8.3 Informace p. tajemníka 
1)  Na minulém zastupitelstvu se pí xxx dotazovala ohledně  webových stránek MČ Brno-jih  

(rubrika „Ptejte se“ - nebyl nalezen žádný obsah, nefunkční). Při tvorbě webových stránek 
MČ Brno-jih byl stanoven záměr vytvořit pro občany prostor pro širší diskusi. Komise 
zvažovala, co by bylo pro občany „nejpřitažlivější“.  V průběhu realizace bylo od tohoto 
záměru z kapacitních důvodů upuštěno. Na 25. zasedání dne  7. 12. 2011 RMČ rozhodla, 
že se tato aplikace nebude spouštět a rozhodla o znepřístupnění aplikace „Ptejte se“.  
(Občané mají možnost své dotazy připomínky, žádosti adresovat elektronicky ÚMČ 
cestou e-mailové schránky info@brno-jih.cz, popř. písemnou formou, popř. osobně). 
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Pan místostarosta upřesnil, že se jedná o provozní záležitost. Webové stránky neslouží 
k diskusi. Odpovědi musí projít schválením. Proto se dohodli na projednání odpovědi a 
podání odpovědi právní formou. 
 

2) Sekání trávy (stížnost občanky na firmu, která seče trávu na ul. Sokolova). Bylo 
projednáno s dodavatelskou firmou. 

 
 
8.4 Dotazy a připomínky 
 

pí Bočková: Na minulém zasedání se v bodě 8.2 schvalovala Vyhláška města Brna (OZV 
regulace provozu loterií a jiných podobných her). Ve včerejším vydání Brněnského večerníku 
zaslechla, že 18 MČ neschválilo, že se bude provozovat. Dotaz, zda jsme mezi těmito MČ. 
 
p. starosta:  Ne, my jsme schvalovali vyhlášku, kde to omezíme. 
 
Paní Bočková předala p.starostovi písemně žádost o projednáni bodu 6.1 a 6.3 
z minulého jednání ZMČ Brno-jih. 
 
 
p. místostarosta: Paní Bočková nepochopila podstatu věci a neprošla si  příručku zastupitele.  
Zastupitel navrhne znovu zařazení do programu jednání přímo na jednání, ale nezná případ, 
aby bylo znovu projednáno z minulého jednání zastupitelstva. Toto bude muset být 
konzultováno s právníky. 
 
p. starosta:  Není možné takto zařazovat body do programu jednání ZMČ. Body 6.1 a 6.3 – je 
to nehlasovatelné (není přesně uvedeno oč se jedná). Požádal pí Bočkovou, aby navrhla a 
napsala, oč se jedná. Pan starosta vrátil materiál pí Bočkové, s tím, že na příštím zasedání  
může dát návrh o zařazení do programu jednání. 
 
Ing. Lamparter : Dotaz ohledně parkoviště Hodonínská – prostor. Dle studie zde má být 
obchodní centrum. Tak, jak bylo prezentováno, zaujali negativní stanovisko. Je to zbytečně 
předimenzované, uzavírá se prostor -  na území Komárova se už nemůže nic udělat. 
 
p. místostarosta: Došlo k tomu nedopatřením. Mělo projít řádnou diskusí, ale nová vedoucí 
SÚ Ing. Ivičičová, ráno obdržela žádost o PD a již odpoledne dala k projednání do komise, ve 
snaze vyhovět žadateli. Uděláme patřičnou přípravu.   
 
p. starosta: Vrátil jsem zpět do komisí, aby byl materiál řádně prodiskutován. Požádal jsem 
na RMČ Ing. Haranta (vedoucího komise výstavby a životního prostředí), abych se mohl 
komise  zúčastnit (řešení vjezd, výjezd, parkovací stání). 
 
Ing. Lamparter : Před časem řekl p. místostarosta – první má o tom diskutovat komise 
výstavby a životního prostředí. 
 
p. místostarosta: Nebylo to připravené. Podklad přišel v pondělí ráno od projektanta, paní 
vedoucí Ing. Ivičičová dala do komise. Je to nutné prodiskutovat – nebylo připravené. 
Parkovací prostory, výjezdy – je třeba řešit. Nebylo to připravené. Vedoucí SÚ měla 
iniciativu, chtěla žadateli vyhovět. 
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8.5  Závěr  
  Pan starosta popřál příjemné prožití svátků vánočních a hodně zdraví do nového roku.   

Poděkoval všem za spolupráci a ukončil 7. zasedání ZMČ Brno-jih. 
 

  Ukončení zasedání v 19.00 h. 
 
 
Zapsala: Pažoutová D. 
V Brně dne  16.12.2011 
 
 
 
 
Ověřili dne: ………………………………………………… 
 
 
 
p. Petr Suchomel ..………………………………………….. 
 
 
 
p. MVDr. Jan Kožíšek……………………………………….. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                 Mgr. Josef Haluza 
                                                                                           starosta MČ Brno-jih 


